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Protokół posiedzenia nr 67/2022 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 7 lipca  2022r. od godz.11.30 do 12.30, Ratusz, tryb hybrydowy 

 

Skład komisji - 5 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 5 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka 

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

Ad. pkt 1 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Marian Toruński, 

który powitał zebranych, stwierdził prawomocność obrad. Jednocześnie poinformował, że z uwagi na 

fakt, że komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano jego na Przewodniczącego obrad 

dzisiejszego posiedzenia. 

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   
3. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

3.2 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.   

3.3  zmiany uchwały Nr XXXI/191/12 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 czerwca 2012 

r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobkach miejskich 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kętrzyn, wysokości opłaty za wydłużony pobyt 

dziecka w żłobkach miejskich, wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłaty za pobyt 

dziecka w żłobkach miejskich. 

4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
do którego nie zgłoszono zmian i który Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM , 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM  oraz Komisja Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie 

- przyjęła  jednogłośnie. 

Ad. pkt.3 Opinia projektu uchwały w sprawie: 
3.1. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.   
Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – 
wyraziła opinię pozytywną, 
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Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 
 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  
2 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

3.2.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 
rok 2022. Uwag nie zgłoszono 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
 

Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – 
wyraziła opinię pozytywną, 

 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

3.3 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/191/12 

Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w żłobkach miejskich prowadzonych przez Gminę Miejską Kętrzyn, wysokości opłaty za 

wydłużony pobyt dziecka w żłobkach miejskich, wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłaty za pobyt dziecka w żłobkach 

miejskich. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z zapytaniem  o ile wnioskowały żłobki i czy jest to na piśmie? 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że nie ma takiego obowiązku, aby dyrektorzy szkól składali 

takie wnioski na piśmie. Kwota wynika z wyliczeń. Zgodnie z ustawą koszt wyżywienia jest po stronie 

rodziców, 102 rodziców wyraziło zgodę na piśmie. 

Inspektor ds. oświaty Monika Stankiewicz wyjaśniła zasady naliczania opłat za przedszkola.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji...RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” – 

wyraziła opinię pozytywną, 

 
Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 
 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  
2 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

 

Ad. pkt 4. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili zapytań i wniosków 

Ad. pkt 5 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska  (-) 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej  w Kętrzynie 

Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

(-) Marian Henryk Toruński 
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